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Zápis ze schůze výboru KCHČF 
dne 12. února 2023 

konané v Hotelu Rytířsko, č. p. 156 
 

Přítomní:  
Členové výboru: 
Tinka, Brziak, Rataj, Hermann, Matějáková, Havlát, Suchánek, Dočkalová,  
 
Členové DR: 
Uchytil, Štarman, Oplt, 
 
Hosté:  
Neradilová, 
 
Omluveni:  
Horová, Rébová, 
Neomluveni: nikdo 
 

1. Zahájení (Tinka) 
Předseda klubu zahájil jednání v 09.00  h a současně požádal přítomné o minutu ticha za 
zesnulého pana M. Stanovského (předseda slovenského klubu) a za pana Holáska (dlouholetý 
člen KCHČF). Po minutě ticha následně  přivítal všechny přítomné a vyzval k případné 
konstruktivní diskuzi. Zároveň zkonstatoval, že v sousedním sále probíhá jednání chovatelské 
rady a hlavní poradce chovu a jeho zástupce se ke schůzi výboru připojí v průběhu schůze. 
 

2. Kontrola zápisu posledního jednání výboru klubu (Rataj) 
Zápis z 25. 11. 2022 bez připomínek.  
 

3. Kontrola plnění úkolů z minulého jednání (Rataj-Tinka) 
 - Poděkování OMS + p. Kupec – splněno odesláno 
- Termínované vklady, částečně splněno – zbytek dnes bude dořešeno 
- Smlouva s p. Mackem – Matrika – bude v pondělí – nutno řešit smluvně i ochranu dat. 
       Dále k programu Matrika, cca 2 měsíce poběží obě současně ve zkušebním provozu, pak 
se stará zazálohuje. 
 
 4. Informace o korespondenčním hlasování (Rataj) bylo-li 
Nebylo, vyjma kytice pro Stanovského – samozřejmost – schváleno. 
 
 5. Informace o uskutečněných jednáních 
 Nebyla 
Mgr. Rataj informoval o dopisu ČMKJ o zasílání zápisových čísel elektronicky – (email všem 
rozeslat).  
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- úkol – do příští schůze připravit změnu ZŘ KCHČF – rozeslat před příští schůzí výboru 
-  připraví Rataj. 

 
6. Neprojednané úkoly z minulého období 

Otázka p. Plechatý – zařídí p. Štarman, nutno písemně požádat p. Janu Rébovou. 
Domluvit poháry na Klubové výstavě v Náměšti s Dr. Zbořilem – domluví Tinka 
 
 7. Hodnocení finančního plánu 2022 a návrh finančního plánu 2023 (Rébová) 
Pro nepřítomnost telefonováno ekonomce klubu, která poskytla k písemným podkladům 
rozpočtu a výsledku hospodaření náležitý výklad. 
Hospodaření za r. 2022: 
Příjmy: plán 252.000,- Kč;       skutečnost 317.734,- Kč rozdíl +65.734,- Kč 
Výdaje: plán 387.000,- Kč    skutečnost 343.207,- Kč rozdíl -43.793,- Kč 
Na místo původní ztráty plánované ve výši 135.000,- Kč byla ztráta pouze 25.474,- Kč. 
Po započtení úroků ve výši 1017,- Kč klesla ztráta za rok 2022 na 24.457,- Kč. 
 
 
Plán hospodaření na rok 2023 
Plánované příjmy: 374.000,- Kč 
Plánované výdaje: 406.000,- Kč 
Předpokládaný hospodářský výsledek: ztráta 32.000,- Kč 
Po započtení příjmů z úroků 20.000,- Kč ztráta 12.000,- Kč 
Schváleno všemi přítomnými. 
 
Podle aktualizovaného plánu po započtení občerstvení po korespondenčním hlasování. 
Plánované příjmy: 374.000,- Kč 
Plánované výdaje: 409.000,- Kč 
Předpokládaný hospodářský výsledek: ztráta 35.000,- Kč 
Po započtení příjmů z úroků 20.000,- Kč ztráta 15.000,- Kč 
Schváleno: Pro: 5 (Tinka, Rataj, Havlát, Hermann, Suchánek) 
                   Proti: 4 (Brziak, Rébová, Matějáková, Dočkalová). 
 
 8. Stav členské základny k 1.1.2023, 
Podle písemné zprávy matrikářky počet členů 804 (vloni 763) 
Podle poboček: 
JM 185 (176), StČ 149 (150), VČ 149 (145), SM 92 (88), JČ 91 (91), SvČ 66 (53), ZČ 51 (45), 
zahraničí 18 (15) – čísla v závorce uvádějí počet členů v loňském roce. 
 
Evidováno 16 nových členů. 
 
 9. Spádové schůze 2023 (podklady, zprávy funkcionářů, postup při výběru čl. příspěvků) (Tinka a 
Brziak) 
Matrikářka, ekonomka, zaslat zprávy co nejdříve, aby mohl místopředseda rozeslat materiály 
na předsedy poboček. 
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Poháry – exteriér JM pobočka (Machala) 
               Výkon 2x Stč pobočka (obojí pan Voříšek) 
Zápisy ze schůzí poboček po vyhotovení poslat místopředsedovi klubu – odpovídají 
předsedové poboček. 
 
 11. Ujednocení podmínek pro vedení psů v seznamu chovných psů v ČR 
Na projednávání tohoto bodu se již dostavili po schůzi CHR hlavní poradce a jeho zástupce. 
V seznamu chovných psů lze vést pouze jedince vedené v plemenné knize v ČR. Pokud je pes 
exportován do zahraničí, je vypsán z plemenné knihy. Výjimka pouze při spolumajitelství není 
vypsán z plemenné knihy, ale musí splňovat podmínky chovnosti v obou státech. Rataj vypíše 
body ZŘ ČMKU ze kterých uvedené vyplývá. 
Pokud není pes Fabio (majitel občan Polska) ve spolumajitelství nutno ze seznamu vyřadit. To 
však neznamená, že nemůže v ČR krýt. Pokud si jej majitel vyžádá, lze jej ke krytí doporučit. 
 
Následovalo projednání bodu č. 
 9. Hodnocení chovu za rok 2022 (štěňata, linie, kontroly, výběr do chovu, chovní jedinci) (Havlát) 
V seznamu chovných psů vedeno 87 psů. Za loňský rok uchovněno celkem 23 psů, což je 
výrazné zlepšení proti předchozím létům a odpovídá spíše 90. létům. 
Bylo vydáno 79 doporučení ke krytí 
Zapsáno 54 vrhů 
Zapsáno 380 štěňat (v loňském roce problém s odbytem štěňat) 
Průměr 7,09 štěňat ve vrhu 
 
CHR diskutovala omezení počtu štěňat ve vrhu navrhuje omezení na nejvýše 8 štěňat ve vrhu. 
Ponechá-li majitel feny 9 a více štěňat nemůže v následujícím kalendářním roce, kdy by mohl 
mít normální vrh, tento vrh mít a musí vyčkat až do dalšího roku. Tedy mezi jednotlivými vrhy 
bude nucen jeden rok vrh vynechat. 
Rataj zapracuje do zápisního řádu, rozešle členům výboru před schůzí výboru. 
Schváleno: Pro 7, Proti 1 
 
CHR navrhuje likvidaci zmrazeného sperma u MVDr. Lázničky. Po diskuzi 
Schváleno: Pro 8 
Napsat dopis a vypovědět uložení spermatu klubu. 
 
 12. Projednání rozšíření aprobace na rozhodčí z exteriéru 
Po diskuzi schválena žádost p. Rybárové o rozšíření aprobace na plemeno ČF dotazník potvrdí 
Tinka a zašle rozhodčí Rybárové doporučení na členství v našem klubu. 
 
 

 
 
 
13. Naběhlé záležitosti 
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Rataj informoval o natáčení pořadu pro ČT 1, který bude vysílán 12. 3. 2023 kolem 18.20 h 
(Co naše babičky uměly a my jsme zapomněli). 
 

14. Informace členů výboru 
 
Havlát a Herman 

- Nic 
Suchánek: 

1. Navrhuje, aby nominaci na VR na všechny klubové akce schvaloval výbor KCHČF 
Schváleno 

2. Navrhuje, aby výsledky všech klubových zkoušek + zadané tituly byly nejprve zaslány 
výcvikáři ještě před odesláním na ČMKJ. Po schválení výcvikářem zašle pořadatel 
neprodleně výsledky zkoušek na ČMKJ. 
Schváleno 

3. Řeší MFH 
 

Dočkalová 
- Dotazuje se co s příspěvky po zemřelých – zůstávají majetkem klubu. 

Schváleno 
- Navrhuje posunutí uzávěrky o nejlepší exteriér do 15.12. každého roku, z důvodu 

prosincových výstav (viz mimořádná „Třicítka“). 
Schváleno 
 

Matějáková 
- Zpravodaj bude tištěn v Tiskárně Budík – výhodnější 
- Připravuje nový web 
- Ladí se poslední věci možné spolupráce s programátorem pro přípravu databáze psů 
- Navrhuje, aby se spádové schůze jednoznačně vyjádřily k využívání a dalšímu 

zpracovávání statisti (jarní svody a výkon) ve zpravodaji 
Schváleno (Brziak naformuluje v dopise předsedům). 

 
Brziak 

- Žádá funkcionáře o zprávy. 
- Žádá po schůzi poboček zaslat zápis z pobočkové schůze na jeho adresu (e-mail) 
- Navrhuje propagaci klubu na akcích. 

 
Rataj – nic 
 
Tinka připomíná oslavy výročí ČMMJ v Brně. 
 
Neradilová 

- Informovala o návštěvě předsedy klubu z Nového Zélandu a jejich požadavku na 
zmrazené sperma (přenechání sperma od MVDr. Lázničky bylo zamítnuto) 

- Paní Laurie Connel pokračuje v doplňování databáze 
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Do příští schůze předem připravit materiály a rozeslat členům – zajistí Rataj. 
 
Výhled termínů akcí na rok 2024 
6. – 8. září 2024 MDrK – JČ pobočka 
13., 14. a 15. 9. – Speciální výstava a Světový pohár – VČ pobočka 
21. 22. 9. 2024 – MJD – pořadatel bude určen, možná Morava 
Návrhy na výstavy v roce 2024 nutno zaslat na ČMKU – termín bude upřesněn asi nebude 
15.8., návrhy možné již na příští schůzi. 
 
 
Dozorčí rada nemá žádné informace ani požadavky. 
 
Příští výbor 14. 5. 2023 09.00 h Rytířsko – bude samostatná pozvánka. 
 
 
 
Zapsal: Mgr. Rataj                                                            Ověřil:            Josef Tinka 
 
                                                                                                                  Petr Brziak 


